
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 739
Kan ministeren bekræfte udtalelsen fra seniorforsker ved DTU transport, Inger
Marie Bernhoft, i Politiken den 27. februar 2014: ”Data giver os ikke belæg for
at sige, at der er større risiko for alvorlige uheld for bilister med hash i blodet,
end der er for bilister med en lav alkoholpromille.”; altså at bilister med en
koncentration af tetrahydrocannabinol på niveau med bagatelgrænsen, ikke er
i større risiko for alvorlige uheld end bilister med en lovlig alkoholpromille?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. april 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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